
P R O T O K Ó Ł  N R III/10 

z Sesji Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 28 grudnia 2010 r. 

 
 
W Sesji udział wzięli: 

1) Radni, 

2) Sołtysi, 

3) zaproszeni goście, 

4) pracownicy Urzędu Gminy w Strawczynie. 

Listy obecności w załączeniu. 

 

Ad. 1. 

Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

 

Pan Stanisław Zdyb – Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia 

posiedzenia i powitał zebranych. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. W sesji udział wzięło 

15 Radnych. Wszyscy Radni obecni. W związku z tym sesja może podejmować 

prawomocne uchwały. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że podczas dzisiejszego posiedzenia, Rada 

Gminy podejmie rezolucję w sprawie przebudowy drogi krajowej nr 73. 

 

Ad. 2. 

 Powołanie sekretarza i protokolanta obrad. 

 

 Na sekretarza obrad został powołany Pan Bogdan Woźniak - Radny, a na 

protokolanta powołano Małgorzatę Woźniak. 

 

Ad. 3. 

 Zapytania i interpelacje. 
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Pan Przewodniczący obrad poinformował, że zgodnie ze Statutem Gminy interpelacje 

składa się do Pana Wójta na piśmie - są to problemy ważniejsze, natomiast zapytania 

są mniej ważne i składane są ustnie. 

 

Nie zgłoszono zapytań i interpelacji. 

 

Ad. 4. 

Realizacja uchwał z Sesji Rady Gminy i informacja z prac Wójta Gminy 

między Sesjami.  

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy przedstawił realizację uchwał Rady Gminy 

podjętych na Sesjach w dniach: 10 listopada 2010 r., 2 grudnia 2010 r. i 6 grudnia 

2010 r. oraz informację z pracy Wójta Gminy między Sesjami Rady Gminy 

(informacje w zał.). 

 

Rada Gminy przyjęła przedłożone informacje. 

 

Ad. 5. 

 Do protokółów z Sesji Rady Gminy w Strawczynie: Nr XLIII/10 z dnia                     

10 listopada 2010 r. i Nr I/1/10 z dnia 2 grudnia 2010 r. nie wpłynęły uwagi                        

i zastrzeżenia. 

 

Rada Gminy przyjęła protokóły w brzmieniu jak sporządzono. 

  

Ad. 6. a) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Oblęgorek na obszarze  gminy Strawczyn. 

 

Pani Ewa Wawrzeńczyk – Kierownik Referatu Rozwoju Lokalnego poinformowała - 

projekt uchwały dotyczy zmian w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Oblęgorek na obszarze  gminy Strawczyn.  
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Procedura wprowadzenia zmian rozpoczęła się w 2008 r., a trwała tak długo z uwagi 

na to, że potrzebna była zgoda Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi na odrolnienie 

6 ha obszaru leżącego w tym sołectwie. Po oczekiwaniu przez pół roku Ministerstwo 

wydało opinię negatywną. W związku z tym Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie 

odstąpienia od sporządzenia zmiany planu zagospodarowania dla trzech obszarów 

oznaczonych na mapce cyfrą „1”. Ze względu na to, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego musi być zgodny ze studium uwarunkowań                       

i kierunków zagospodarowania przestrzennego (studium jest to dokument, którego 

uchwalenie poprzedza sporządzenie planu), tereny te zostały wyłączone z planu. Jeżeli 

zaznaczone tereny pozostałyby w planie jako rolne, to plan byłby niezgodny                         

z ustaleniami ze studium i organ nadzoru, jakim jest Wojewoda mógłby uchwałę 

uchylić. 

Plan zagospodarowania przestrzennego jest aktem prawa miejscowego, wyraża, co na 

danym terenie wolno robić, czego nie wolno w rozumieniu zagospodarowania. Na 

jego podstawie wydawane są pozwolenia na budowę, decyzje środowiskowe                        

i dokonywane są podziały nieruchomości.  

 

Pan Przewodniczący obrad – w naszym Statucie jest zapisane, że projekt uchwały 

wnosi i odczytuje wnioskodawca. Będąc na sesji Rady Powiatu zauważyłem, że tam 

nie czyta się projektów uchwał, ponieważ wszyscy Radni mają na piśmie i my też 

mamy na piśmie cały komplet materiałów. Proponuję, żeby nie odczytywać projektów 

uchwał, np. uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania liczy 30 

stron.  

Czy jest aprobata Rady Gminy, aby nie odczytywać projektów uchwał w całości? 

 

Rada Gminy wyraziła zgodę. 

 

Pan Przewodniczący obrad zgłosił zmiany do projektu uchwały - w § 16 ust. 1 trzeba 

skreślić „im.” i w § 32 ust. 1 też trzeba skreślić „im.”, ponieważ muzeum nie jest 

imieniem Henryka Sienkiewicza, tylko  Henryka Sienkiewicza.  
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Pani Anna Dziewanowska - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – wspólnie 

obradujące Komisje Rewizyjna oraz Komisja Budżetu i Inwestycji zaopiniowały 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Pani Teresa Raczyńska – Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej - Komisja 

Gospodarki Komunalnej wspólnie obradowała z Komisją Samorządową i też wydały 

opinię pozytywną. 

 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie:  

- za – 15, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

 Głosowało 15 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr III/6/10.  

 

Ad. 6. b) 

 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Strawczyn na 2010 r. 

 

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy poinformowała - w § 1 zmniejsza się plan 

dochodów budżetowych o 325 424 zł, natomiast w § 2 zmniejsza się plan wydatków 

budżetowych o 1 433 230 zł. W projekcie uchwały, który Radni otrzymali 

wprowadzone są zmiany w załączniku Nr 1: 

1) dodany jest dział 852 rozdział 85212 – Świadczenia rodzinne, zaliczka 

alimentacyjna oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe                           

z ubezpieczenia społecznego, są tu przeniesienia między paragrafami wydatków 

dotyczące realizacji zadania zleconego, wypłaty świadczeń rodzinnych, na co 

otrzymujemy dotację i w związku z rozliczeniem końcowym zmniejszamy 

świadczenia społeczne (§ 3110) o 4 025 zł, a zwiększamy wydatki składki na 

ubezpieczenia społeczne (§ 4110) o 4 025 zł. Są to świadczenia wypłacane przez 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej ze środków pieniężnych pochodzących                 

z dotacji, musimy się z nich rozliczyć, a Wójt Gminy nie ma uprawnień, żeby 

dokonać zmian zarządzeniem, 
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2) w dziale 921 w rozdziale 92195 – Pozostała działalność dokonujemy zmiany 

paragrafów, ponieważ mieliśmy otrzymać środki pieniężne z Ministerstwa 

Sportu z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej na dofinansowanie budowy III 

etapu centrum sportowo – rekreacyjnego w Strawczynku, środki wpłynęły                  

w dniu 24.12.2010 r., ale na inny paragraf niż były zaplanowane. 

Zaplanowaliśmy w paragrafie 6290, a wpłynęły na paragraf 6260. 

W/w zmiany nie mają wpływu na zmniejszenia dochodów i wydatków budżetowych, 

ponieważ są to tylko przesunięcia.  

 

Pani Małgorzata Rządkowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji 

poinformowała, że Komisja Budżetu i Inwestycji na wspólnym posiedzeniu z Komisją 

Rewizyjną pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie gminy Strawczyn na 2010 r. 

 

Pani Teresa Raczyńska – Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformowała – połączone Komisje Gospodarki Komunalnej i Samorządowa 

zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały przegłosowano: 

- za – 15, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr III/7/10 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 6. c) 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających                  

z upływem roku budżetowego 2010. 

 

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy wyjaśniła – w projekcie uchwały w załączniku 

Nr 1 jest wykaz wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2010. 

Ustawa o finansach publicznych daje możliwość podjęcia takiej uchwały. Środki 

pieniężne znajdujące się w budżecie nie zostaną wydatkowane do 31.12.2010r., trzeba 
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je przekazać na wyodrębniony rachunek bankowy, z którego w późniejszym terminie 

zostaną uregulowane należności za zadania wykazane w załączniku. W związku z tym, 

że wymienione zadania nie będą zakończone do końca tego roku, niezbędne jest 

podjęcie przedłożonego projektu uchwały w celu realizacji tych wydatków w 2011 r. 

Zadania były zaplanowane w budżecie i środki pieniężne też były zabezpieczone.  

Wczoraj wpłynęła faktura za wykonanie III etapu centrum sportowo-rekreacyjnego         

w Strawczynku - budowę trybun, boisk wielofunkcyjnych, kortu tenisowego oraz 

infrastruktury, ale mamy 30 dniowy termin zapłaty, jeżeli projekt uchwały będzie 

podjęty nie musimy się spieszyć z zapłatą. 

 

Pani Teresa Raczyńska – Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformowała – Komisja Gospodarki Komunalnej i Komisja Samorządowa nie 

kwestionują zasadności podjęcia uchwały. 

 

Pani Małgorzata Rządkowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji 

poinformowała - Komisja Budżetu i Inwestycji oraz Komisja Rewizyjna pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały poddano pod głosowanie:  

- za – 15, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

 Głosowało 15 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr III/8/10.  

 

Ad. 6. d) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/341/10 Rady Gminy             

w Strawczynie z dnia 10 listopada 2010 r. w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

 

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy poinformowała – potrzeba podjęcia uchwały 

spowodowana jest zmianą ustawy o podatkach i opłatach lokalnych. Ustawodawca 
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zmienił treść art. 5 powyższej ustawy. Został dodany zapis dotyczący opodatkowania 

działalności związanej z udzielaniem świadczeń zdrowotnych. W związku z tym Rady 

Gmin, które już podjęły uchwały o stawkach podatku na 2011 r. są zobowiązane do 

dostosowania zapisu do aktualnego stanu prawnego.  

Dla budżetu gminy nie powoduje to żadnych skutków finansowych.  

 

Pani Teresa Raczyńska – Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformowała – obydwie Komisje: Gospodarki Komunalnej i Samorządowa 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

Pani Anna Dziewanowska - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - Komisje Budżetu            

i Inwestycji oraz Rewizyjna obradujące razem zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały. 

 

Projekt uchwały został przegłosowany: 

- za – 15, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr III/9/10 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 6. e) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/151/08 Rady Gminy                  

w  Strawczynie z dnia 28 listopada 2008 r. w sprawie określenia wzorów formularzy 

informacji i deklaracji podatkowych. 

 

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy poinformowała – przedłożenie projektu 

uchwały w sprawie zmiany wzorów formularzy informacji i deklaracji jest 

konsekwencją podjętej przed chwilą uchwały. Istnieje konieczność uaktualnienia 

wzorów formularzy informacji i deklaracji podatku od nieruchomości. Zmienia się 

zapis dotyczący opodatkowania budynków i budowli związanych z prowadzeniem  

działalności gospodarczej w zakresie udzielania świadczeń zdrowotnych, zajętych 
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przez podmioty udzielające tych świadczeń. Zapis ten znajduje się w informacjach                 

i deklaracjach i należy go doprowadzić do obecnego stanu prawnego. 

 

Pani Teresa Raczyńska – Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformowała – członkowie Komisji Samorządowej i Gospodarki Komunalnej 

zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały. 

 

Pani Małgorzata Rządkowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji 

poinformowała - Komisja Budżetu i Inwestycji oraz Komisja Rewizyjna pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały poddano pod głosowanie:  

- za – 15, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

 Głosowało 15 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr III/10/10.  

 

Ad. 6. f) 

 Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania 

spłat lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny, przypadających Gminie Strawczyn lub jej jednostkom podległym 

oraz wskazania organów do tego uprawnionych. 

 

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy poinformowała - projekt uchwały dotyczy 

regulacji i wyznaczenia zasad umarzania należności cywilnoprawnych, tj. należności 

przypadających gminie i jej jednostkom organizacyjnym, wynikają z zawieranych 

umów cywilnoprawnych, są to np. czynsze. Zgodnie z ustawą o finansach publicznych 

Rada Gminy określa zasady i szczegółowe warunki umarzania i rozkładania na raty 

należności podejmując stosowną uchwałę. W przypadku, gdyby wpłynęło podanie               

o umorzenie lub rozłożenie na raty w/w należności, to nie byłoby podstaw prawnych 

do rozpatrzenia podania.  
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Pani Teresa Raczyńska – Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformowała – obydwie Komisje Samorządowa i Gospodarki Komunalnej 

zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

 

Pani Małgorzata Rządkowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji 

poinformowała - Komisja Budżetu i Inwestycji oraz Komisja Rewizyjna pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały został przegłosowany: 

- za – 15, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr III/11/10 podjęto jednogłośnie. 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 15 min. przerwy, od godz. 1255 do godz. 1310. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Ad. 6. g) 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy 

Gminy Strawczyn z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2011. 

 

Pan Grzegorz Wawrzeńczyk – ref. ds. pozyskiwania środków poinformował, że              

w dniu 15 grudnia 2010 r. odbyły się konsultacje z przedstawicielami organizacji 

pozarządowych dotyczące w/w projektu uchwały.   

Przedstawił autopoprawki do projektu uchwały: 

1) w rozdziale V „Przedmiot współpracy” w punkcie 2 podpunkcie 3 dodaje się 

podpunkt „e” o treści: „wspieranie zadań związanych z rozwojem kultury                   

i sztuki oraz zadań wspomagających rozwój wspólnot i społeczności lokalnych”, 

2) w rozdziale V „Przedmiot współpracy” w punkcie 2 podpunkcie 4 literze „d” 

zdanie o treści: „organizacja przedsięwzięć i programów w zakresie 
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usportowienia dzieci i młodzieży bez możliwości udziału w zawodach, imprezach 

i rozgrywkach organizowanych przez polskie związki sportowe,” zastępuje się 

zdaniem: „organizacja przedsięwzięć i programów w zakresie usportowienia 

dzieci i młodzieży (z wyłączeniem zawodów, imprez i rozgrywek 

organizowanych przez polskie związki sportowe,”, 

3) w rozdziale V „Przedmiot współpracy” w punkcie 2 dodaje się podpunkt 6          

o treści: „bezpieczeństwa obywateli, ratownictwa i ochrony ludności, w tym 

organizowanie imprez i szkoleń z zakresu bezpieczeństwa, ratownictwa                      

i ochrony ludności.”  

 

Pani Teresa Raczyńska – Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformowała – członkowie Komisji Samorządowej i Gospodarki Komunalnej 

przychylili się do projektu uchwały i zaopiniowali pozytywnie. 

 

Pani Małgorzata Rządkowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji 

poinformowała - Komisja Budżetu i Inwestycji oraz Komisja Rewizyjna pozytywnie 

rozpatrzyły projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały z autopoprawkami poddano pod głosowanie:  

- za – 15, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

 Głosowało 15 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr III/12/10.  

 

Ad. 6. h) 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                      

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii oraz 

Przemocy na rok 2011. 

 

Pani Kazimiera Jarząbek – podinsp. ds. działalności gospodarczej przedstawiła projekt 

uchwały. 



 11 

Poinformowała – zgodnie z obowiązującymi przepisami do zadań samorządu należy 

przeciwdziałanie przemocy w rodzinie, przeciwdziałanie narkomanii                           

i przeciwdziałanie alkoholizmowi. Samorząd musi corocznie podejmować uchwałę               

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii na terenie gminy. 

W związku z tym, że do projektu uchwały włączono przeciwdziałanie przemocy,                    

a ostatnie orzecznictwo wyjaśnia, że w ramach Gminnego Programu Profilaktyki                   

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii nie można uwzględniać 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie, ponieważ zadania związane                                      

z przeciwdziałaniem przemocy w rodzinie nie mogą być finansowane ze środków 

pochodzących z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych.  

Autopoprawki do projektu uchwały polegające na wykreśleniu zapisów                                

o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie były przedstawione na posiedzeniach 

Komisji.  

 

Pani Anna Dziewanowska - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – podczas 

posiedzenia połączonych Komisji Budżetu i Inwestycji oraz Komisji Rewizyjnej był 

omawiany projekt uchwały łącznie z proponowanym wynagrodzeniem dla członków 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Po burzliwej dyskusji 

na Komisji stwierdziliśmy, że praca w Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych jest czymś w rodzaju pracy społecznej, jak praca Radnego. Praca 

społeczna z założenia jest zajęciem wolontariackim i nie powinno się oczekiwać 

wynagrodzenia za to, diety Radnych są zwrotem kosztów poniesionych w związku                   

z dojazdami itd. Natomiast obserwujemy, że co roku dla członków Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych diety za posiedzenia są podnoszone.                  

W ciągu roku jest średnio 12 posiedzeń, czas trwania Komisji jest od 2,5 do 3 godzin             

i wydaje się, że proponowane stawki diet są trochę za wysokie. Dotychczasowa dieta 

dla Przewodniczącego Komisji wynosi 180 zł, a dla członków Komisji 150 zł. Teraz 

są proponowane odpowiednio 200 zł i 170 zł.   

Na posiedzeniu Komisji była burzliwa dyskusja i propozycja, żeby wręcz obniżyć 

odpowiednio do 150 zł i 120 zł. Propozycja ta została przegłosowana przez Komisję 
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Budżetu i Inwestycji i Komisję Rewizyjną. Były też głosy, żeby utrzymać stawki na 

poziomie roku bieżącego, czyli 180 zł i 150 zł. 

 

Pani Teresa Raczyńska – Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformowała – na posiedzeniu Komisji Samorządowej i Gospodarki Komunalnej 

nikt nie wnioskował, żeby wprowadzić zmiany do projektu uchwały i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pani Małgorzata Rządkowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji 

poinformowała - Komisja Budżetu i Inwestycji i Komisja Rewizyjna po burzliwej 

dyskusji ustaliły, że zmniejszają członkom Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych kwotę wynagrodzenia do 120 zł, natomiast 

Przewodniczącej do 150 zł. Mieliśmy jeszcze uwagi odnośnie dofinansowania zakupu 

wyposażenia pływalni. Po udzieleniu wyjaśnień przez pracownika Urzędu, że w skład 

tego wyposażenia będą wchodzić suszarki, lustra, umywalki, szafki też była dyskusja, 

że to powinny być wydatki inwestycyjne i nie powinny być umieszczane w Programie.   

 

Pan Przewodniczący obrad uważa, że budowę trzeba zakończyć i pieniądze na to 

muszą się znaleźć, m.in. jest okazja, żeby wyasygnować środki z Programu.  

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – proszę Państwa jest to trzeci rok z rzędu, gdzie 

będziemy wykorzystywać środki z tego Programu na wydatki inwestycyjne. Jest to 

słuszne, nie ulega wątpliwości, że budowa takiego ośrodka jest przeciwdziałaniem 

alkoholizmowi. Celem jest, żeby młodzież miała zajęcie. 

Jeżeli my tych 60 000 zł nie weźmiemy z Programu, to proszę mi wskazać miejsce 

uzupełnienia tych 60 000 zł. Te pieniądze są wprowadzone do projektu budżetu 

wzorem wcześniejszych dwóch lat. Dotychczas tak było, że można było wykorzystać 

środki na ten cel. W mojej ocenie nie budzi to żadnych wątpliwości, że to jest 

przeciwdziałanie alkoholizmowi. 

Jeżeli nie ma akceptacji proszę wskazać miejsce, skąd mam wziąć 60 000 zł na 

pokrycie tego wydatku. 
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Pan Przewodniczący obrad – Komisje nie kwestionowały przeznaczenia 60 000 zł, 

było tylko zapytanie co będzie zakupione jako wyposażenie pływalni? 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek Komisji Budżetu                            

i Inwestycji i Komisji Rewizyjnej, aby członkom Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych ustalić wynagrodzenie w kwocie 120 zł                                        

i Przewodniczącemu Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych               

w kwocie 150 zł za udział w posiedzeniu Komisji: 

- za – 3, 

 - przeciw – 7, 

 - wstrzymało się – 4. 

Głosowało 14 Radnych. Większością głosów „przeciw”, przy 3 „za” i 4 

„wstrzymujących się” wniosek nie został przyjęty. 

 

W związku z powyższym wynagrodzenie dla członków Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych pozostaje tak, jak zaproponowano                      

w projekcie uchwały, tj. w wysokości 170 zł i dla Przewodniczącego Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w kwocie 200 zł za udział w posiedzeniu 

Komisji. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                            

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii 

2011.został przegłosowany: 

- za – 8, 

 - przeciw – 3, 

 - wstrzymało się – 3. 

Głosowało 14 Radnych. Większością głosów „za”, przy 3 „przeciw”, i 3 

„wstrzymujących się” Uchwałę Nr III/13/10 podjęto. 
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Ad. 6. i) 

 Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie upoważnienia 

Wiceprzewodniczących Rady Gminy w Strawczynie. 

Poinformował, że wyjeżdżając do Kielc nie będzie korzystał z delegacji, ale jeżeli 

może się zdarzyć wyjazd, gdzie trzeba będzie skorzystać z hotelu, to wtedy delegacja 

będzie niezbędna. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – chodzi o bezpieczeństwo, jeżeli się jedzie 

służbowym samochodem, może się zdarzyć wypadek. Delegacja jest dokumentem, 

który potwierdza wyjazd służbowy. 

 

Projekt uchwały poddano pod głosowanie:  

- za – 15, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr III/14/10 podjęto jednogłośnie.  

 

Ad. 6. j) 

 Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia 

stawek zwrotu kosztów podróży służbowej Radnego Rady Gminy w Strawczynie. 

 

Projekt uchwały został przegłosowany: 

- za – 15, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr III/15/10 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 7. 

  Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

 

Nie zgłoszono zapytań i interpelacji. 
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Pan Przewodniczący obrad poinformował - droga krajowa Nr 73 z Kielc do Morawicy 

miała być budowana w 2011 r., ale termin realizacji został przesunięty po 2013 r.                    

i zmniejszono kwotę nakładów na budowę tego typu dróg. Gmina Morawica i inne 

samorządy podejmują rezolucje w tej sprawie. Gmina Morawica, jako jedna                          

z najbardziej zainteresowanych przysłała apel z prośbą o wsparcie (pismo w zał.). 

Odczytał propozycję rezolucji Rady Gminy w Strawczynie w sprawie budowy drogi 

Nr 73 (w załączeniu).  

 

Rada Gminy przyjęła rezolucję. 

 

Pan Przewodniczący obrad zaprosił wszystkich na godz. 1500 na koncert Orkiestry 

Dętej i Jasełka, które będą przedstawione przez dzieci.  

Z okazji zbliżającego się Nowego Roku 2011 życzył wszystkim wszystkiego dobrego, 

aby nadchodzący rok był nie gorszy niż obecny, aby mieszkańcom naszej gminy żyło 

się lepiej i wygodniej.  

 

Ad. 8. 

Zakończenie sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął III Sesję, która rozpoczęła się, o godz. 1200, a zakończyła o godz. 1345. 

 

 

Protokołowała:   Sekretarz obrad:            Przewodniczący obrad: 

 

Małgorzata Woźniak  Bogdan Woźniak  inż. Stanisław Zdyb 


